

EMBASSY OF INDIA

BEIJING

Auction Notice

No. Pek/Gen/551/04 /2023

24th October 2023

A public auction of old computers, printers, scanners, and other miscellaneous IT equipment's will be held on 08th November, 2023 at 11.00 at Embassy of India, No. 5 Liang Ma Qiao Bei Jie, Chaoyang District, Beijing-100600. The various items for the auction are listed in Annexure – I.

2. The brief instructions for the Auction process is as follows:

- (i) Interested parties are requested to attend auction on 08th November, 2023 at 11:00 AM.
- (ii) It is mentioned that the winner parties will have to deposit the earnest money of 25% in the Embassy account or cash payment on same day and remaining payment deposit before taking of the equipment. After making payment, all the equipment's in the present condition will be taken by the winner party without any financial liability on Embassy before 09th November, 2023 .
- (iii) The auction & pricing will be on view and judge basis.
- (iv) Price bids from bidders have to be for all items in one categories. No one can bid for individual items of the same category.
- (v) Embassy will not be responsible for transportation of goods from Embassy to destination.
- (vi) Prospective participant may contact Ms. Zhong Shan at Mobile no. **15811215747**.

Head of Chancery
Embassy of India
Beijing

Sl. No.	Items description	Model Number	Qty
1.	Computers including CPU without HDD and Monitors	HP, Dell, Aigo	CPU – 12 Monitor - 13
2.	Printers/Scanner/DVD Writer	HP, Haier and Canon	31
3.	UPS, Key Boards, Cables	---	3 UPS, 27 Key Boards and 46 Cables

印度驻华使馆

拍卖通知

No. Pek/Gen/551/04/2013

2023年10月24日

使馆的旧电脑、打印机、扫描仪和其他杂项IT设备将于2023年11月8日(星期三)上午11:00在印度大使馆举行公开拍卖,地址:北京市朝阳区亮马桥北街5号,邮编:100600。附录I中列出了拍卖的各种物品。

2. 拍卖过程的简要说明如下:

- (i) 有意者请于2023年11月8日上午11:00参加拍卖。
- (ii) 中标单位需先将25%的定金存入使馆账户或当日现金支付,尾款在领取设备前付清。付款后,中标方需在2023年11月9日之前取走所有设备,大使馆不承担任何可能产生的费用。
- (iii) 拍卖设备的定价将基于现场对设备的观察与判断。
- (iv) 投标人的价格标必须针对同一类别的所有项目。所拍卖物品不单一售卖。
- (v) 大使馆不负责从使馆到目的地的货物运输。
- (vi) 有意竞拍者可通过手机15811215747联系仲珊女士。

印度大使馆
北京

附录-I

序号	物品说明	型号	数量
1	计算机,包括CPU (不含硬盘)和显示器	惠普、戴尔、Aigo	CPU - 12 显示器 - 13
2	打印机/扫描仪/DVD 刻录机	惠普、海尔和佳能	31
3	UPS(不间断电 源)、键盘、电缆	---	3个UPS(不间断 电源),27个键盘 和46个电缆